

## UNBEATABLE DEALS ON COMPACT ELECTRIC EQUIPMENT

Upgrade to sustainable construction with powerful electric models — and save big!

Join in leading the way in sustainable construction equipment and support our community at the same time!

Special Offer until December 31,2025: \*

On eligible 2022–2024 Compact Electric Models: EC18, ECR18, ECR25, JL20, L25. In dealer stocks and VCE inventory.

Up to **55%**OFF MSRP

## **Choice of Incentives:**

- 0% Financing up to 72 months, OR
- Up to \$14,000 in Cash Rebates

**3**years
Warranty Coverage

2 years
Full machine

+

**1 year**Powertrain & Electronics

Ready to build a greener future? Contact your local dealer today!



\*Terms and Conditions apply. On approved credit. We reserve the right to modify or cancel the offer at any time. Offer available to B2B Customers in Yukon, British Columbia, Alberta, Manitoba, Ontario, Quebec, Nova Scotia, Prince Edward Island, New Brunswick and Newfoundland and Labrador. Contact us for details.



## RABAIS EXCEPTIONNELS SUR L'ÉQUIPEMENT COMPACT ÉLECTRIQUE.

Adoptez des solutions durables grâce à des modèles électriques puissants — tout en réalisant d'importantes économies.

Contribuez à l'évolution de la construction durable et soutenez notre communauté en même temps!

Offre spéciale jusqu'au 31 décembre 2025:\*

Sur les modèles compacts électriques admissibles 2022–2024 : EC18, ECR18, ECR25, JL20, L25.S'applique au stock des concessionnaires ainsi qu'au stock VCE.

Jusqu'à
55%
de rabais sur le PDSF

## Choix d'incitatifs:

- Financement à 0 % jusqu'à 72 mois
   OU
- Jusqu'à 14 000 \$ en remises en argent

3 ans

Couverture de garantie

2 ans

Machine complète

+

1 an

Transmission et électronique

Prêt à construire un avenir plus vert? Contactez votre concessionnaire dès aujourd'hui!



<sup>\*</sup>Des conditions s'appliquent. Crédit approuvé requis. Nous nous réservons le droit de modifier ou d'annuler l'offre à tout moment. Offre disponible pour les clients B2B au Yukon, en Colombie-Britannique, en Alberta, au Manitoba, en Ontario, au Québec, en Nouvelle-Écosse, à l'Île-du-Prince-Édouard, au Nouveau-Brunswick et à Terre-Neuve-et-Labrador. Contactez-nous pour plus de détails.